

NAJNIŻSZA PODSTAWA WYMIARU SKŁADEK ZA MIESIĄC
CZERWIEC, LIPIEC, SIERPIEŃ 2026
DLA PRACOWNIKÓW MŁODOCIANYCH

w I roku nauki nie mniej niż: 765,03 zł

w tym:

➤ ubezpieczenie emerytalne	- 74,67 zł
➤ ubezpieczenie rentowe	- 11,48 zł
➤ ubezpieczenie chorobowe	- 18,74 zł
➤ zdrowotna	- 25,94 zł

RAZEM:	130,83 zł
➤ ubezpieczenie wypadkowe	- 12,78 zł (1,67%)

Wynagrodzenie netto (podstawa 765,03 zł – 130,83 zł) wynosi: 634,20 zł

w II roku nauki nie mniej niż: 860,66 zł

w tym:

➤ ubezpieczenie emerytalne	- 84,00 zł
➤ ubezpieczenie rentowe	- 12,91 zł
➤ ubezpieczenie chorobowe	- 21,09 zł
➤ zdrowotna	- 40,05 zł

RAZEM:	158,05 zł
➤ ubezpieczenie wypadkowe	- 14,37 zł (1,67%)

Wynagrodzenie netto (podstawa 860,66 zł – 158,05 zł) wynosi: = 702,61 zł

w III roku nauki nie mniej niż: 956,29 zł

w tym:

➤ ubezpieczenie emerytalne	- 93,33 zł
➤ ubezpieczenie rentowe	- 14,34 zł
➤ ubezpieczenie chorobowe	- 23,43 zł
➤ zdrowotna	- 53,99 zł

RAZEM:	185,09 zł
➤ ubezpieczenie wypadkowe	- 15,97 zł (1,67%)

Wynagrodzenie netto (podstawa 956,29 zł – 185,09 zł) wynosi: = 771,20 zł

Uwaga:

obliczenia uwzględniają koszty uzyskania przychodu w kwocie 250 zł